
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 2. oktober 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 278
Kan ministeren oplyse, hvilke gymnasiers kapaciteter der skulle hæves for at øge priori-
tetsopfyldelsen i Dragør Kommune, som ligger meget lavt hvad angår opfyldelsen af de 
unges 1. prioritet? Vil ministeren i forlængelse heraf fremlægge et regneeksempel på, 
hvor meget man kan øge prioritetsopfyldesen i Dragør Kommune?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lise Bertelsen (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på lise.bertelsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Karina Adsbøl
formand
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